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Eerste Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk M00/eerste commissie 
betreft Eerste Commissie – Grondgebonden materies 

 

De vergadering wordt geopend om 18:05. 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 07 
november 2017 
Het verslag wordt goedgekeurd 

2. Ruimtelijke planning 
PRUP “Golfterrein Vlierzele” te Sint-Lievens-Houtem 
Definitieve vaststelling 
Sylvie Dewart, dienst Ruimtelijke Planning, geeft een toelichting 
bij het PRUP en bij de adviezen en (weinige) bezwaren die 
werden ingediend. Mw De Troyer stelt een vraag rond de 
aanpak van lichthinder. Sylvie Dewart geeft aan dat dit werd 
onderzocht in het plan-MER en dat de lichthinder eerder beperkt 
is nl. op oefenterrein dat centraal gelegen is op het golfterrein. In 
de stedenbouwkundige voorschriften is aangevuld dat 
verlichting gericht moet gebeuren zodat de hinder naar de 
omwonenden zo beperkt mogelijk is. Luc Maes vraagt waarom 
er geen beperking is opgelegd ifv uren bv. ’s nachts? Ook Mw. 
Charlier vult aan: graag opnemen dat verlichting enkel kan 
tijdens exploitatie. Sylvie Dewart geeft aan dat dit kan 
opgenomen worden in het beheersplan van de exploitatie. 

Dhr Diependaele vraagt of er wel interesse is in de uitbating van 
een golfterrein en indien niet, of er een andere bestemming 
mogelijk is bv de aanleg van een zonnepanelenpark. Marc 
Cromheecke geeft aan dat de golffederatie steeds betrokken 
was en dat er zeker belangstelling is. 

Tot slot vraagt dhr Scheire of alle adviezen en bezwaren 
voldoende zijn afgetoetst, zoniet is er risico op Raad Van State. 
Marc Cromheecke verwijst naar de infomarkt waar er een 
matige opkomst was, er is weinig contestatie rond dit dossier. 
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3. Hernieuwbare energie 
Uitbouwen van een educatief centrum op de site van de 
Zonneberg 
Goedkeuring van de samenwerkingsovereenkomst, inclusief de 
subsidiëring en de verantwoording van de uitgaven 
 

Riet Gillis vraagt hoe de verbouwing van de werfkeet wordt 
aangepakt en of alle vormen van alternatieve energie aan bod 
komen in het educatief centrum.  

Gedeputeerde Hertog geeft aan dat de coöperatieve Zonneberg  
de verbouwingen zal coördineren. Vanop de zonneberg zijn ook 
alle vormen van oude en nieuwe energieproductie zichtbaar wat 
ideaal is om hierrond een educatief verhaal op te bouwen. 

Mw Charlier heeft vragen bij het nodige personeel. 
Gedeputeerde Hertog geeft dat er gestart wordt met 1,5 VTE 
maar dat het centrum nog verder moet uitgroeien. 

4. Barbierbeek te Kruibeke 
Machtiging van de Deputatie tot aankoop van een eigendom 
Geen vragen 

5. Verrebeek te Brakel 
Machtiging van de Deputatie tot ruil van eigendom voor 
uitvoeren gecontroleerd overstromingsgebied 
Gedeputeerde Hertog geeft aan dat de eigenaars niet wilden 
verkopen maar wel ruilen. Er zijn geen vragen. 

6. LI Gentse Kanaalzone – IP Langerbrugge-Zuid en IP 
Kerkbrugge-Oost en Doornzele-Zuid – inrichtingswerken, deel 1 
Goedkeuring verslag van nazicht en gunning van de opdracht 
met vaststelling van de bijdrage 
Gedeputeerde Hertog geeft aan dat de VLM het lange 
afstandsfietspad aanlegt binnen het landinrichtingsproject en dat 
de provincie de nodige middelen voorziet (binnen subsidies voor 
BFF). 

Riet Gillis vraagt of de naaldhouten palen geïmpregneerd zijn? 
Het antwoord wordt later toegevoegd bij de goedkeuring van het 
verslag. Riet Gillis vraagt verder of het gebruikte hardhout 
Europees is. Dit laatste kan bevestigd worden, hierover is 
binnen de provincie recent een dienstnota verstuurd. 

7. Max Mobiel 
Participatie en wijziging statuten m.i.v. 2018: 

- Verdere participatie als stichtend lid zonder engagement tot 
financiële inbreng 

- Goedkeuring statuten 

- Aanduiding van de voor Mobiliteit bevoegde gedeputeerde als 
effectief lid in de Algemene vergadering en in de Raad van 
Bestuur met machtiging zelf een vervanger te mandateren 
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- Er zijn geen vragen. 

8. PEVA EROV vzw 
Toekenning van de projectsubsidie 2017 i.f.v. 
ondernemerschapseducatie 
 

Het gaat hier om de uitbetaling van het saldo van 50% vanuit 
dienst Economie.  

9. Vzw Gent & Oost-Vlaanderen Convention Bureau 
Voorbereiding algemene vergadering van 20 december 2017: 

- Aanduiding van 1 vertegenwoordiger 

- Vaststelling van het mandaat: goedkeuring van het 
vereffeningsverslag, inclusief de definitieve rekeningen en de 
verdeling van het netto-actief, met de afsluiting van de 
vereffening en het verlenen van volledige kwijting van de 
vereffenaars 
Mw Van Gendt vraagt wat de vzw als opdracht had. Dit gaat 
over de promotie van de Gentse hotels, later uitgebreid met alle 
Vlaamse hotels. 

10. Varia 

Mw Demuyter vraagt naar de planning van de infomarkt rond het 
dossier Oude Briel. De eerder aangegeven datum is immers verlaten 
(onder meer omdat dat samenviel met de GR van Dendermonde). 
Marc Cromheecke geeft aan de infomarkt ten vroegste in januari 2018 
zal plaatsvinden. Ondertussen is er ook een overleg tussen W&Z en 
AWV. 

Gedeputeerde Verhoeve geeft aan dat de toelichting van het 
provinciaal beleid rond hernieuwbare energie is gepland voor de 
commissie van januari/februari 2018. 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.45 uur. 

Gent, 8 december 2017 

 

De secretaris    De voorzitter 

 

 

Nicole Van Duyse   Dirk Otte 

Ambtenaar- verslaggever 

Frederika Torfs 
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